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       Raadsvragen 

 
Registratie:(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 
Datum: 30 januari 2017 
 

 
Aan de voorzitter van de raad, de heer B.H.M. Link. 
 

 
Steller vragen: 
Frits van de Mosselaar, VVD fractie 

 
Onderwerp: RV GM 2016-020174 REnescience. 
 

 
Tijdens het overleg tussen de fracties over een eventuele deelname in- en een garantiestelling ten 
behoeve van  het stichten van een joint venture met Dong is gebleken dat de vastgestelde 
ondergrens van de Algemene Reserve niet ter sprake is gekomen in de behandeling van dit dossier. 
Bij de laatste jaarstukken is al gebleken dat we dreigen onder de ondergrens te vallen wat zou 
inhouden dat we beleid moeten aanpassen c.q. lasten voor burgers te verhogen. 
Het is niet uit te sluiten dat in de joint venture aanloopverliezen worden geleden en Geldrop-Mierlo 
daarvoor een bijdrage moet gaan leveren. In de regeling is dat als verbonden partij geregeld. 
Vraag: 
1. Hoe denkt het college het zakken onder de ondergrens van de Algemene Reserve op te lossen 
door aanloopverliezen van de joint venture Cure/Dong?  
2. Welke maatregelen dient de raad dan te nemen? 
3.Zijn er al maatregelen nodig bij het enkele feit dat we een garantie gaan afgeven die de 
ondergrens van de Algemene Reserve te boven gaat? 
 
Graag ontvangen wij tijdig voorafgaande aan de behandeling van het dossier in het Raadsplein de 
beantwoording van de vragen van onze fractie? Wij vinden beantwoording van immens belang. 
 
Mierlo,  
Frits van de Mosselaar, fractievoorzitter VVD 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 

Indien nodig 
Toelichting: 
 

 
Datum beantwoording: 
 

 
 
 
 
 
 

 


